
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
客戶簽署(公司客戶請加蓋公司蓋章) / Client(s) Signature 

(with company chop, if applicable) 

Please return your original form by mail to Settlement Department at Room 1506, 15/F Wheelock House, 20 Pedder Street, Central, Hong Kong 

請將已填妥的表格正本郵寄至香港中環畢打街20號會德豐大廈15樓1506室 

 
 

Date 日期 

 

Payment to Third Party Request Form 

付款予第三者申請書 

 
 

DD MM YYYY 

Pursuant to Sections 4 (4) (c) and Sections 5 (1) (b) of the Securities and Futures (Client Money) Rules made under section 149 of the 

Securities and Futures Ordinance (Cap571), I/We, the undersigned hereby request Lego Securities Limited (your company) by debiting 

my/our  account(s)  held  with  your  company  to  issue  a  cheque  of  HK$      in payable to (Chinese/English) 

  . 

 
根據證券及期貨條例(第571章)149條4 (4) (c)及5 (1) (b)節有關證券及期貨(客戶款項)規則，本人 (等)特此要求力高證券有限公

司在本人 (等)於貴司開立之證券戶口提取港幣           元正，並開立支票抬頭給 (中文/英文) 

 

 
Reason for Payment to third party 

付款予第三者的原因 

 

 
Relation with third Party 

與第三者的關係 

 

 
Third Party Bank Name 

第三者銀行名稱 

 

 
Third PartyAccount No. 

第三者銀行戶口號碼 

 

 
 

In consideration of your agreeing to my/our above request, I/We hereby confirm that your company shall not be under any obligation or 

duty to ascertain or inquire into the purpose of such instructions. I/We hereby undertake to indemnify your company from and against 

all liabilities, losses, damages, actions, proceedings, costs, fees and expenses of any kind which may be incurred or suffered as a result, 

or arisen out of or in connection with your agreeing to carry out the aforesaid instructions. 

本人 (等) 聲明如力高證券有限公司接納本人 (等) 之授權指示，本人 (等) 確認貴公司將不需因執行本人 (等) 所給予之授權指

示而負上任何刑責。本人(等) 並將承擔彌償貴司因根據本人(等) 指示處理本授權書而招致的所有針對貴司的申索、訴訟、法 

律賠償或損失、訟費及其它費用等。 

為了遵守對證券及期貨事務監察委員會發出有關〝防止洗黑錢及恐怖分子集資活動的指引〞，本人/吾等，以下簽署者，謹此      

聲明上述帳戶的款項：(1)  最終受益人為本人/吾等；及  (2)   款項來自或匯款目的並非為恐怖分子集資活動；涉嫌從販毒所得； 

組織及嚴重罪行的得益。 

For complying with the Prevention of Money Laundering and Terrorist Financing Guidance Note issued by the Securities and Futures 

Commission, I / we, the under-signed, hereby declare that the funds in above mentioned account (1) I am / we are the ultimately 

beneficial owner; and (2) The funds are not sourced from or purposes of the remittance are not for Terrorist financing activities; 

Proceeds of Drug Trafficking; Proceeds of Organized and Serious Crimes. 

 
註: 第三者收款人需要提供身份證明, 例如: (i) 香港公司 - 公司註冊處檔案查冊報告; (ii) 海外公司 - 最新的職權證明書/良好紀

錄證明書 

Note: Third Party Payor’s is required to provide identify proof, e.g. (i) Hong Kong Company – Company Search; (ii) Overseas 

Company - Up-to-date Certificate of Incumbency / Certificate of Good Standing issued by the Company’s Registered Agent (showing 

the current existence). 

力高證券有限公司對是否接受付款予第三者保留最終決定權。 
Lego Securities Limited reserve the right to accept the third party payment or not. 

 

 

 

Client's Name 客戶姓名 

 
Client's A/C Code 客戶號碼 

 

Contact No. 聯絡電話 

 
只供力高證券內部使用 (For LSL Internal Use Only) 
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